
Po každoročnom pobyte pri mori sme sa so synom rozhodli kúpiť si pobyt na lodi Primadonna. Aj keď 

sme nevedeli čo nás čaká, boli sme spokojní a dodnes spomíname. 

Najvačším problémom bola rečová bariera, keď pri 120 spojucestujúcich hovoriacich nemecky sme 

boli my dvaja slováci. Vyriešila to za nás pani s cestovnej kancelárie, ktorá nás hneď pri vstupe na loď 

zoznámila s vedúcou recepcie-slovenkou. Okrem nej pracovali na lodi ďalšie dve slovenky na recepcii, 

klavirista, masérka a upratovačka. Vedúca recepcie nám vybavila trvalé miesto v jedálni. Mali sme asi 

najlepšie sedenie medzi všetkými, keď nás usadili za veľký stôl zdobený kvetmi v strede jedálne. 

Sedeli sme tam iba dvaja. Jedlo sa dá porovnať k 5-hviezdičkovému hotelu, obsluha výborná, raňajky 

švédske stoly. Pri prvej večeri nám hrala slovenská cigánska kapela. Poobede bol k dispozícii čaj a 

káva v oddychovej časti lode, o piatej zasa čaj a káva a zákusok v spoločenskej miestnosti pri 

klavírnom doprovode-slováka. 

Ubytovanie v kajutách v podpalubí, 2x do dňa ich upratovanie. I keď sme sa v kajute zdržiavali iba na 

prespatie, na ďalší krát by som to riešila kúpou vrchných kajút, z ktorých je výhľad na Dunaj. Po večeri 

sme sa zdržiavali hore na palube, kde boli večer príjemné teploty a sledovali okolie Dunaja. Krásna 

bola aj prehliadka Budapešti, 3-hodinová prehliadka klimatizovanými autobusmi. Pekná bola aj 

zastávka v Ostrihome a prehliadka Baziliky. 

Celkovo možeme zhodnotiť celý pobyt za veľmi príjemný a plánujeme si ho zopakovať. 

S pozdravom Vaši klienti 

 



 

 


